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Saksopplysninger:
Årsmøte i Værøy Fiskarlag har i brev, datert 30.august 2012, etterlyst svar fra Værøy 
kommune ang. planene om ny innseiling og åpning av moloen i Røstnesvågen.
Det ligger ved kopi av vedtak fra medlemsmøte, avholdt 20.desember 2011.
Medlemsmøtet fraskriver seg enhver forbindelse med Værøy Fiskarlag sitt skriv av 
06.02.2009 til Kystverket. De begrunner dette med at det ikke har vært på fiskarlagets 
sakskart.
Medlemsmøte har i punkt 5. skrevet følgende:
”De skadene som havet påførte moloen i Røstnesvågen natt til 26.november 2011, viser at 
en åpning av moloen er urealistisk. Værøy Fiskarlag ber derfor Værøy kommune og 
Kystverket om å legge død planene om åpning av moloen”.

Bakgrunn og problemstilling:
Værøy Fiskarlag har i brev til Kystverket, datert 06.02.2009, gitt uttrykk for at de støtter 
forslaget om å åpne moloen for å etablere ny innseiling til Røstnesvågen. I brevet lister de 
opp mange fordeler med en slik løsning. Sitat: ”Fordelene er med andre ord så mange at 
Værøy Fiskarlag uten forbehold vil prioritere denne løsningen over alle de tidligere 
forslagene som har vært drøftet. Det eneste vi beklager, er at dette ikke har vært tatt opp 
tidligere. Det har vær alt for mye fokus på den billigste løsningen, vi må nå heller støtte fullt 
opp om den beste løsningen, og ber om at Kystverket seriøst vurderer dette innspillet, og 
håper selvfølgelig at deres konklusjon blir den samme”.

Havnestyret har i møte 05.02.2009, behandlet innseilingen til Røstnesvågen. De skriver 
følgende: ”Hvis rapporten fra Sintef viser at havneforholdene i Røstnesvågen blir vesentlig 
dårligere ved at grunne 15a sprenges bort, konkluderer Havnestyret med at den beste 
løsningen for brukerne av havna vil være at det blir tatt åpning i dagens molo slik vedlagte 
kartskisse viser”.
Det listes opp seks punkter som støtter opp fordelene med en slik løsning.

Til slutt skriver Havnestyret:” Havnestyrets konklusjon er at alternativet med å åpne moloen i 
Røstnesvågen vil gi en tryggere innseiling og en bedre havn – en havn som er framtidsrettet 
og som vil tjene næringa, brukere og øysamfunnet.
Værøy kommune imøteser en snarlig tilbakemelding på Havnestyrets innspill”.



Kystverket har i en mail til Værøy kommune kommet med en kort redegjørelse i saken.
De viser til rapport fra SINTEF som ikke kan gi helt sikre prøveresultater. SINTEF bruker 
ordet ”forvente” for å beskrive usikkerhetskilder.

Konklusjon:

Værøy kommune har overfor Kystverket anmodet om vurdering av ny innseiling til 
Røstnesvågen ved å åpne moloen slik at det kun blir en innseiling til Værøy havn.
I forbindelse med Kystverkets handlingsprogram for 2014 – 2023, har Værøy kommune 
fremmet følgende krav:

1. Ny og sikker innseiling til Røstnesvågen
2. Fjerning av obstruksjon i innseilingen til Sørlandsvågen utenfor Seiklakken
3. Fjerning av obstruksjon i Sørlandsvågen rett utenfor fangdammen/Sørtun
4. Oppjustering av fiskeleder

Disse kravene er framsatt før skadene som oppstod natt til 26.november 2011 (Berit)
Kystverket kan ikke gi noen garanti for at forholdene blir bedre ved en eventuell åpning av 
moloen.
Med bakgrunn i de erfaringene som er gjort etter skadene på moloen 26.november 2011, vil 
det være fornuftig å foreta en ny vurdering av Værøy kommunes krav om ny innseiling til 
Røstnesvågen ( åpning av moloen).

Rådmannens innstilling:
Saken legges frem uten innstilling.

20.09.2012 HAVNESTYRE
Havnestyret kom frem til følgende omforente og enstemmige vedtak:

H-006/12 Vedtak:
Værøy havnestyre utsetter saken inntil alle forhold ved en eventuell åpning av moloen i 
Røstnesvågen er avklart.
Havnestyret henstiller til Kystverket å avholde et møte med Værøy kommune snarest, både 
om nåværende innseiling og om en eventuell ny innseiling. 
Videre ber havnestyret om at SINTEF gjør en vurdering av forholdene som ville vært 
realistiske den 26.11.2011 dersom moloen var åpnet i henhold til alternativ A i SINTEFs 
rapport, kontra dagens situasjon med moloen som den er.

Havnestyret ber også om av Kystverket informerer nærmere om dybdene i Værøy havn.

Nye opplysninger i saken

Saken ble tatt opp i kommunestyremøtet 07.11.12 etter krav fra 
kommunestyrerepresentanter om å gjenoppta saken.



07.11.2012 KOMMUNESTYRE

Representanten Alf Kristian Sørheim la frem følgende utsettelsesforslag:
Saken utsettes til neste kommunestyremøte i påvente av møtet med Kystverket 13.11 slik at 
både kommunestyret og administrasjonen får tid til å gjennomgå saken.

Utsettelsesforslaget falt med 6 mot 7 stemmer.

Representanten Magnus Eilertsen la frem følgende forslag til vedtak:

Værøy kommunestyre vil presisere at det aldri har vært et krav fra Værøy kommune overfor 
Kystverket om å åpning av moloen i Røstnesvågen/ ny innseiling til Røstnesvågen.

Havnestyrets konklusjon overfor Kystverket i brev av 06.02.09 trekkes også tilbake.

Det startes en ny prosess med sikte på å kartlegge og belyse innseilingsforholdene til 
Røstnesvågen havn. Herunder gjøres det en grundig vurdering av hvilke utbedringer det er 
behov for og en analyse av ulike alternativer.

Saken sendes ut på høring til de ulike interessene som gjør seg gjeldende, herunder lokale 
brukere og interessenter.

Forslaget fra Magnus Eilertsen ble vedtatt med 7 mot 6 stemmer.

KS-068/12 Vedtak:
Værøy kommunestyre vil presisere at det aldri har vært et krav fra Værøy kommune overfor 
Kystverket om å åpning av moloen i Røstnesvågen/ ny innseiling til Røstnesvågen.

Havnestyrets konklusjon overfor Kystverket i brev av 06.02.09 trekkes også tilbake.

Det startes en ny prosess med sikte på å kartlegge og belyse innseilingsforholdene til 
Røstnesvågen havn. Herunder gjøres det en grundig vurdering av hvilke utbedringer det er 
behov for og en analyse av ulike alternativer.

Saken sendes ut på høring til de ulike interessene som gjør seg gjeldende, herunder lokale 
brukere og interessenter.


